
تیم ملی والیبال ایران در سفری یک روزه به مشهد مقدس به زیارت حرم مطهر امام رضا )ع( رفت. روبرتو پیاتزا 
و توماس توتولو سرمربی و مربی ایتالیایی تیم ملی هم در این سفر حضور داشتند. در این سفر جام قهرمانی 

جوانان جهان ۲۰۲۳ نیز به آستان قدس رضوی اهدا شد.

 عکس نوشت

به یاد شهید ابوالفضل)شاهرخ( ضرغام
خواسته عجیبی که خدا مستجاب کرد!

شهید ابوالفضل )شاهرخ( ضرغام در اول دی 
سال۲۷ دیده به جهان گشود. در زمان حکومت 
ستمشــاهی زندگی او در غفلت و گمراهی ادامه 
داشــت تا اینکه دعاهای مــادر پیرش اثر کرد و 
مســیحا نفســی آمد و از انفاس خوش او مسیر 
زندگی شاهرخ تغییرکرد و از همان دوستان قبل 
از انقلاب، یارانی برای انقلاب پرورش داد. وقتی 
حضرت امام فرمود: به یاری پاسداران در کردستان 

بروید حماســه های او در سنندج، سقز، شاه نشین و بعدها در گنبد و لاهیجان 
 و خوزســتان هنوز در خاطره ها باقی اســت. پیر جماران در رسایشان فرمود: 
اینان ره صد ســاله را یک شبه طی کردند. من دست و بازوی شما پیشگامان 

رهائی را می بوسم و از خداوند می خواهم مرا با بسیجیانم محشور گرداند.
 او خودش را حر نهضت امام می دانست و در همان روزهای اول جنگ از 
همه جلوتر پا به عرصه گذاشــت. شاهرخ در 1۷آذرماه 59 در عملیاتی که در 
جاده ماهشهر صورت گرفت با اصابت گلوله بر سینه اش به شهادت رسید. او از 
خدا خواسته بود همه گذشته اش را پاک کند. می خواست چیزی از او نماند. نه 
نام، نه نشان، نه قبر، نه مزار و نه هیچ چیز دیگر. خدا هم دعایش را مستجاب 

کرد. پیکر سردار شهید شاهرخ ضرغام هرگز پیدا نشد.

حدیث دشت عشق

رونالدو: به قهرمانی اینتر امیدوارم
رونالدو نازاریو ابراز امیدواری کرد تیم ســابقش بتواند فاتح لیگ قهرمانان 

اروپا شود.
رونالدو امیدوار اســت که کارلو آنچلوتی بتواند مشکلات تیم ملی فوتبال 
برزیــل را حل کند. او در فینال لیگ قهرمانان اروپا مقابل پاری ســن ژرمن از 

اینتر حمایت کرد.
این ســتاره برزیلی در مصاحبه ای با اسکای اسپورت ایتالیا، درباره حضور 
کارلو آنچلوتی به عنوان سرمربی برزیل افزود: عالی است. او مربی فوق العاده ای 
است. ما الان در برزیل مشکلات زیادی داریم اما مطمئنا الان یک مربی عالی 
داریم. برزیل مدت زیادی اســت که جام جهانــی را نبرده و الان خوب بازی 

نمی کنیم. آنچلوتی مربی بزرگی است و شاید بتواند این مشکل را حل کند.
اولین وظیفه آنچلوتی این اســت که برزیل را به جام جهانی ۲۰۲۶ که به 

میزبانی مشترک آمریکا، مکزیک و کانادا برگزار می شود، برساند.
رونالدو زمانی در اینتر توپ می زد ولی نراتزوری برای او و هوادانش یادآور 
روزهای تلخی اســت؛ چرا که شدیدترین مصدومیتش را در این تیم متحمل 
شد. ستاره سابق تیم ملی برزیل در پایان گفت: رابطه بسیار خوبی با اینتر دارم. 
امیدوارم اینتر بتواند برنده شود اما پاری سن ژرمن تیم بزرگی است که خیلی 

خوب بازی می کند. من به قهرمانی اینتر امیدوارم.
4 تیم سوپرجام اسپانیا مشخص شدند

چهار تیم راه یافته به سوپرجام اسپانیا مشخص شدند. این رقابت ها اوایل 
ســال ۲۰۲۶ بر سر کســب نخستین جام فوتبال اســپانیا در فصل آینده در 

عربستان برگزار خواهند شد.
هفته ســی وهفتم لالیگا برگزار و مسائل بسیاری در لیگ اسپانیا در فصل 
۲۰۲5-۲۰۲۴ حل شدند به طوری که دیدارهای هفته پایانی کاملا تشریفاتی 

خواهند بود.
پنج تیم راه یافته به لیگ قهرمانان اروپا مشــخص شدند. بارسلونا و رئال 
مادرید از مدت ها پیش صعودشــان را قطعی کردند. اتلتیکو مادرید با پیروزی 
مقابل رئال بتیس جایگاه ســوم جدول را برای خودش تثبیت کرد، بیلبائو در 
مســتایا به پیروزی رســید و جایگاه چهارمش را نهائی کرد و ویارئال نیز در 
مونتجویک برابر بارســای قهرمان پیروز شد و ســهمیه آخر اسپانیا در لیگ 

قهرمانان اروپا را به دست آورد.
چهار تیم شرکت کننده در سوپرجام اسپانیا که ژانویه ۲۰۲۶ در عربستان 
حضور خواهند داشــت نیز مشــخص شــدند. طبق مقررات تیم هایی که در 
سوپرجام اسپانیا در کنار بارسلونا و رئال مادرید رقابت خواهند داشت، اتلتیکو 
مادرید و اتلتیک بیلبائو خواهند بود که بر ســر اولین جام قهرمانی در ســال 
۲۰۲۶ با هم رقابت خواهند داشت. بر این اساس رئال مادرید با اتلتیکومادرید 

و بارسلونا با اتلتیک بیلبائو دیدار خواهد کرد.
اخراج پیولی تنها شرط رونالدو برای ماندن در النصر

تنها شرط  کریستیانو رونالدو برای ماندن در النصر اخراج سرمربی ایتالیایی 
است.

النصر فصل ناامیدکننده دیگری را با وجود درخشــش کریستیانو رونالدو 
تجربه کرد. این باشــگاه عربستانی نه تنها یک فصل بدون جام دیگر را سپری 
کرد که حتی نتوانســت سهمیه لیگ نخبگان آســیا را نیز برای فصل بعد به 

دست آورد و این حسابی باعث عصبانیت ستاره پرتغالی این تیم شده است.
گمانه زنی ها درباره جدایی کریســتیانو رونالدو از النصر بسیار زیاد است و 
به نظر می رســد که تصمیم این بازیکن پرتغالی برای جدایی از این تیم کاملا 
جدی است. روزنامه اسپورت عربستان اعلام کرد کریستیانو رونالدو برای ادامه 
ماندن در النصر درخواســت مالی ندارد و تنها شرط تمدید قراردادش اخراج 
اســتفانو پیولی، سرمربی ایتالیایی النصر است. CR۷ از سران النصر خواسته 
اســت که نه تنها پیولی را اخراج کنند بلکه یک تیــم قدرتمند را برای فصل 

تشکیل دهند.
قرارداد رونالدو با النصر تابستان سال جاری به پایان می رسد. او مشتریان 
زیادی در لیگ عربســتان و خــارج از آن دارد و باید دیــد که در نهایت چه 

تصمیمی خواهد گرفت.

 

جدایی عضو جنجالی هیئت  مدیره استقلال
عضو خبرساز هیئت  مدیره باشگاه استقلال از سمت خود کناره گیری کرد.
علیرضا اســدی که در دی ماه ســال 1۴۰3 وارد هیئت  مدیره باشــگاه 
اســتقلال شد، اکنون به دلیل هشدارهای صریح ســازمان بورس و تهدید به 

تعلیق نماد این باشگاه، از سمت خود کناره گیری کرد.
اسدی که عضو هیئت علمی دانشگاه شهید بهشتی و دارای حقوق دولتی 
است، به دلیل مغایرت با ضوابط شفافیت و افشای اطلاعات شرکت های بورسی، 
با فشــار نهادهای ناظر بازار سرمایه رو به رو شد. این عضو هیئت مدیره باشگاه 
اســتقلال که اخیرا به دلیل انتشــار یک ویس در فضــای مجازی و اظهارات 
جنجالی خبرســاز شده بود، حالا به پایان کارش در این باشگاه رسیده و باید 
فرد جدیدی به عنوان جانشــین او انتخاب شود. بر اساس مقررات، افراد دارای 
حقوق دولتی نمی توانند عضو هیئت  مدیره شرکت های بورسی باشند و ادامه 
حضور او می توانست موجب مسدود شدن نماد استقلال در بازار سرمایه شود. 
همچنین شــنیده می شود فریده شجاعی که همراه با تیم ملی فوتسال بانوان 
در چین حضور دارد در بازگشت از این سفر از سمت خود در استقلال استعفاء 

خواهد داد و دو عضو جدید وارد هیئت مدیره این باشگاه می شوند.
قطعی شدن برگزاری فوتسال کافا در کیش

در مراسمی با حضور رئیس فدراسیون فوتبال و مدیرعامل سازمان کیش و 
جمعی از مدیران، تفاهم نامه همکاری میان فدراسیون فوتبال و سازمان منطقه 

آزاد کیش امضا شد.
مراســم امضای تفاهم نامه سازمان منطقه آزاد کیش با فدراسیون فوتبال 
برای برگزاری مسابقات بین المللی فوتسال کافا که قرار است تیرماه امسال در 

جزیره کیش باشد، برگزار شد.
در ابتدای این نشست احسان اصولی رئیس کمیته فوتسال ضمن خیرمقدم 
به مهمانان گفت: با پیگیری ها و ارتباطات آقای تاج در ســطح AFC بعد از 
 سال ها موفق شدیم میزبانی یک تورنمنت بین المللی را به دست بیاوریم و این 

اتفاق را به فال نیک می گیریم و امیدواریم میزبانی شایسته ای داشته باشیم.
وی افزود: مســابقات کافــا طبق برنامه از 1۸ تا ۲۸ تیرماه ســال جاری 
در کیش برگزار خواهد شــد و در بازدیدی که ماه قبل داشــتیم تغییرات و 
اصلاحاتــی برای میزبانی یــک تورنمنت بین المللی لازم دانســتیم که طی 
مکاتباتــی لزوم انجام آن به مدیرعامل منطقه اعلام و با حمایت تمام مدیران 

این جزیره آمادگی لازم برای رفع نقایص و ارتقای استانداردها اعلام شد.
سرمربی نفت آبادان استعفا کرد!

ســرمربی نفت آبادان بعد از ناکامی در صعود به لیگ برتر از هدایت این 
تیم استعفا کرد.

صنعت نفت آبادان در چند ثانیه پایانی مســابقه با آریو اسلامشــهر با از 
دست رفتن ضربه پنالتی طالب ریکانی نتوانست در کسب پیروزی موفق باشد 
و صعــود به لیگ برتر را به پیــکان تهران که مس کرمان را شکســت داده 
بود، واگذار کرد. ناکامی در رســیدن به لیگ برتر باعث ناراحتی اعضای نفت 
آبادان و هواداران این تیم شده است. در چنین شرایطی فراز کمالوند سرمربی 
برزیلی های ایران از هدایت این تیم اســتعفا کرد. کمالوند که در اواســط نیم 
فصل دوم لیگ دســته اول دو سال دیگر قرارداد خود را با نفت آبادان تمدید 
کرده بود، حالا با توجه به اینکه نتوانســته صعود به لیگ برتر را جشن بگیرد، 

تصمیم به کناره گیری گرفته است.
سرمربی نفتی ها دیروز استعفای خود از هدایت این تیم را اعلام کرد.
زمان بازگشت عمری به پرسپولیس مشخص شد

با پایان دوران ســربازی در ملوان، محمد عمری که در لیست فصل آینده 
پرسپولیس قرار دارد، تابستان به جمع سرخ پوشان بازمی گردد.

محمد عمری که در نیم فصل دوم لیگ بیست وسوم با تصمیمی جنجالی 
از پرســپولیس جدا شــد و راهی تیم نظامی ملوان بندرانزلی شــد، حالا در 
آســتانه بازگشت به جمع سرخ ها قرار گرفته است. این بازیکن که همچنان با 
پرسپولیس قرارداد دارد، دوران سربازی اش در تیرماه به پایان می رسد و طبق 

اعلام رسمی مدیرعامل باشگاه، بازگشت او به تیم قطعی شده است.
نوع جدایی عمری در زمســتان 1۴۰۲، با حاشــیه ها و اختلافاتی با رضا 
درویش همراه بود که باعث شــد آینده حضور او در پرسپولیس در هاله ای از 
ابهام قرار بگیرد. اما رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، درباره وضعیت 
این بازیکن و همچنین نقل وانتقالات تابســتانی گفــت: »بله، محمد عمری 
فصل آینده در پرســپولیس خواهد بود. او در لیست آقای کارتال قرار دارد و 

سربازی اش نیز تیرماه به پایان می رسد.«
عمری که پیش از جدایی، یکی از مهره های تأثیرگذار و جوان پرسپولیس 
محسوب می شد، حالا در شرایطی به تیم بازمی گردد که تغییراتی در کادر فنی 

صورت گرفته و اسماعیل کارتال هدایت تیم را برعهده  دارد.
ابقای سرمربیگری قربانی در فجر سپاسی 

پیروز قربانی، ســرمربی فجر سپاســی قرارداد خود را به مدت یک فصل 
دیگر با ایــن تیم تمدید کرد. تیم فوتبال فجر سپاســی در پایان رقابت های 
لیگ آزادگان بــا ۶۶ امتیاز به عنوان قهرمان این مســابقات راهی لیگ برتر 
شــد. با اعلام باشگاه فجر سپاسی قرارداد پیروز قربانی، سرمربی تیم به مدت 
یک سال دیگر تمدید شد تا این مربی در لیگ برتر هم روی نیمکت این تیم 

شیرازی بنشیند.
معرفی چند سرمربی خارجی از سوی سیدورف به استقلال 
سخنگوی باشگاه استقلال گفت: در زمینه صدور مجوز حرفه ای مشکلی 

نداریم و کارهای اداری طبق روال انجام شده است.
ســاعده سیما درباره جلســه هیئت مدیره باشگاه اســتقلال و بحث آغاز 
فعالیت کلارنس ســیدورف مشــاور مدیرعامل این باشــگاه اظهار داشــت: 
سیدورف چند گزینه برای سرمربیگری استقلال به هیئت مدیره معرفی کرده 
و هیئت مدیره در حال بررســی گزینه هاست. به زودی درباره انتخاب سرمربی 
جدید استقلال تصمیم گیری خواهیم کرد. وی در مورد وضعیت نقل وانتقالات 
باشگاه اســتقلال تصریح کرد: همزمان که در حال انتخاب سرمربی خواهیم 
بود به فکر نقل وانتقالات نیز هســتیم، امــا قطعی کردن گزینه ها را به پس از 
انتخاب سرمربی و نظر او موکول کرده ایم. با این حال، از سیدورف خواسته ایم 
چند بازیکن خارجی نیز به ما معرفی کند. وی در واکنش به عدم صدور مجوز 
حرفه ای باشــگاه استقلال به دلیل زیان ده بودن و تراز مالی این باشگاه گفت: 
ما مشــکلی در زمینه صدور مجوز حرفه ای نداریم. کارها بر اساس روال اداری 
انجام شد و همه چیز با مسئولان مربوطه فدراسیون فوتبال هماهنگ است و 

مسئله خاصی وجود ندارد.

کمپین اخراج اســرائیل از ورزش در مدت ۳ ماه در بیش از 
۸۰ ورزشــگاه دنیا اجرا شده تا نفرت جهانی از صهیونیست ها با 

اقدامات پلیسی هم قابل توقف نباشد.
پلیس آفریقای جنوبی دیروز در ســومین ماه ایجاد کمپین »کارت 
قرمز به اسرائیل نشان بده« در ورزشگاه ها، نتوانست مانع هواداران فوتبال 
این کشــور از اعلام اخراج صهیونیســت ها در محافل ورزشی شود. این 
کمپین حامی فلســطین و علیه اسرائیل در ورزش تاکنون در 3۰ کشور 
مختلف اجرا شده و تماشــاگران ۸۲ باشگاه ورزشی به اشغالگران کارت 

قرمز نشان دادند.
هواداران فوتبال آفریقا روز گذشــته در حمایت از فلسطین و مردم 
غزه علیه اســرائیل شعارهای »فلسطین آزاد« سردادند و با ملحق شدن 
به کمپین »به اســرائیل کارت قرمز نشان بده« با پلیس آفریقای جنوبی 
وارد درگیری شــدند. سایت مقاطعه می نویســد که حزب »آفریقا برای 
فلسطین« به خاطر درگیری پلیس و اعضای فدراسیون فوتبال آفریقا با 
حامیان فلسطین در ورزشگاه، شکایتی را علیه آنها به سازمان حقوق بشر 
آفریقای جنوبی ارسال کرده است. الکوره گزارش می دهد که موج نفرت 
از اسرائیل به خاطر جنایاتش در غزه هر روز از ورزشگاهی به ورزشگاهی 
دیگر در اقصی نقاط جهان منتقل می شود و با اقدامات امنیتی و پلیسی 

قابل توقف نیست.
کمپین های تحریم اسرائیل با اعمال فشار مردمی همیشه تاثیرگذار 
بوده و برای نمونه تحریم تجاری برند پوما به دلیل اسپانسری از تیم ملی 
فوتبال رژیم صهیونیستی باعث شده تا این برند در بسیاری از فروشگاه ها 

متحمل ضرر سنگین شود.

ورزشی 

سرویس ورزشی-
رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد، شاید برخی 
از باشــگاه های مهم نتوانند مجوز حرفه ای را دریافت 

کنند.
مهدی تــاج پس از پایان جلســه اعضای فراکســیون 
ورزش مجلس شــورای اســلامی با مســئولان فدراسیون 
فوتبال اظهار داشــت: بایــد از فراکســیون ورزش مجلس 
بابت این جلســه تشــکر کنم. علاوه بر اعضای فراکســیون، 
دیگر نمایندگان مجلس نیز شــرکت کردند. جلسه دو، سه 
ســاعت طول کشــید و چند موضوع مطرح شــد. از طرف 
فدراســیون، بحث اساسنامه فدراســیون مطرح شد که یک 
مشکل جدی برای فدراسیون اســت. بحث های مفصلی نیز 
مطرح شــد که قول دادند یک قانون خاص برای فوتبال در 
مجلس تصویب شــود یا اداره قوانین مقررات درباره برخی از 
شبهات اساسنامه فدراســیون فوتبال توضیحاتی بدهد. وی 
در ادامــه افزود: بحث دوم، حمایــت از تیم های ملی بود. ما 
مدال المپیکی در فوتبال نداریــم، ولی جام جهانی برایمان 
اهمیت بیشــتری دارد. ما به غیــر از رده نوجوانان، به جام 
جهانی رده های مختلف صعود کرده ایم. تیم ملی بزرگسالان 
با چالش جدی روبه روســت، چون بازی ها در آمریکا و کانادا 
برگزار می شــود و ممکن است مشــکلاتی مطرح شود. آقای 
فداحسین مالکی امروز از طرف کمیسیون امنیت ملی آمده 
بود و مباحثی مطرح شــد که صــلاح دیدند درباره آن بحث 
 می کنند. ایشان ابراز امیدواری کرد با توجه به شرایطی که در 
کشور پیش می رود اوضاع بهتری در جام جهانی شکل بگیرد.

توجه به مربیان وطنی 
رئیس فدراســیون فوتبال خاطر نشــان کرد: مجلس از 
فدراسیون بابت کار کردن روی فوتبال محلات تشکر کرد. ما 
بحث بوســتان ولایت )مسابقات گل کوچک در این بوستان( 
را داشــتیم که اتفاق خوبی بود. نماینده AFC هم آمده بود 
و گزارش تهیه کرد. ما در سراســر کشــور، فوتبال سه نفره 
را پیش بینــی کرده ایم. همین طور بایــد به مربیان وطنی رو 
بیاوریــم. همه تیم های ملی ما مربیان وطنی دارند که از این 
بابت مورد تشکر فراکسیون ورزش مجلس قرار گرفتیم. بحث 
فوتسال هم مطرح شد که موانعی را برای توسعه فوتسال در 
ایران داریم و قرار شــد پیگیری های خاصی شود. ورود بانوان 
به ورزشــگاه ها و چالش هایی که در این زمینه مطرح بود از 

دیگر نکاتی بود که مطرح کردیم.
تاج در واکنش به استعفای مجید جلالی از سمت ریاست 
کمیته فنی و توسعه فدراسیون فوتبال گفت: استعفای جلالی 
 را ندیدم و در رسانه ها متوجه شدم که گفتند نامه استعفا را به ما 
داده است. باید رسیدگی کنیم که چه راه حلی خواهیم داشت.

2 موضوع مهم در تعیین سقف بودجه
وی در مورد بحث قانون ســقف بودجه باشگاه های لیگ 
برتری تصریح کرد: ســقف بودجه یکی از بحث هایی بود که 
در جلســه فراکسیون ورزش مطرح شد. برخی از نمایندگان 
مجلس اعتقاد داشــتند ســقف بودجه باعث می شود قدرت 
رقابت پذیریمان در آســیا کم شود و باشگاه ها نتوانند رقابت 
کنند که حرف درســتی اســت. حرف دیگری نیز در جلسه 
مطرح شــد که جلوی ریخت و پاش یا دادن پول به بازیکن 
خارجی که اصلًا در لیگ بازی نمی کند، گرفته شــود. هر دو 
موضوع مطرح است که هم رقابت پذیری را از بین نبریم تا در 
آسیا با تیم ها رقابت کنیم و از طرف دیگر جلوی هزینه ها به 
بازیکنان خارجی یا داخلی گرفته شــود. ما باید فیرپلی مالی 
نیز داشته باشیم، چون برخی از باشگاه های ایرانی مثل ملوان 
انزلی و خیبر خرم آباد نمی توانند هزینه سنگین کنند. برخی 

از باشگاه ها اما، چون وصل هستند می توانند هزینه کنند.

رئیس فدراســیون فوتبال درباره اینکه رعایت تراز مالی 
باشــگاه ها نیز از الزامات AFC برای گرفتن مجوز حرفه ای 
اســت، گفت: برای مجوز حرفه ای امروز گزارشی به مجلس 
دادیم و گفتیم شــاید برخی از باشگاه های مهم نتوانند مجوز 
حرفه ای را دریافت کنند. موانع این کار را گفتیم و اینکه بابت 

چه چیزهایی حذف می شوند.
نیاز به کمک دولت در حق پخش

تاج راجع بــه بحث حق پخــش تلویزیونی گفت: یکی 
از بحث های امروز بحث حق پخش بود. صداوســیما حرفی 
می زند و می گوید جمع منابع ما جمع هزینه هایمان است. این 
موضوع در رسانه حل نمی شود، ولی در فراکسیون ورزش حل 
خواهد شــد. صداوسیما به ما می گوید هر چقدر در می آوریم 
هزینــه می کنیم و اینکه شــما حق پخــش را در بودجه ما 
دیده اید، ولی چیزی نداریم که بابت حق پخش بدهیم. سمت 
دیگر حرف ما این اســت که دنیا بــا قوانینی فوتبال را اداره 
می کند که ما هم باید همین کار را بکنیم. یکی از این قوانین 
حقوق شناخته فوتبال است که حق پخش اعظم تر از مباحثی 
چون تبلیغات دور زمین یا روی پیراهن اســت. دوستان هم 
حرفشان این اســت که در قانون طوری پیش بینی شود که 
وقتی باشــگاهی همه پولش را از دولــت می گیرد نمی تواند 

حق پخش را به مانند بقیه بگیرد. بنا شــد جلسه دیگری با 
فراکســیون داشته باشیم و نمایندگان صداوسیما نیز بیایند. 
هم حرف ما درســت اســت و هم حرف آنها و باید به نتیجه 
برسیم. دولت نیز باید کمک کند و آقای دنیامالی، وزیر ورزش 

و جوانان نیز به طور جدی پیگیر است.
وی در پاسخ به این سؤال که اساسنامه فدراسیون فوتبال 
چه ایراداتی دارد، تصریح کرد: اساسنامه موضوع پیچیده ای و 
مانع جدی برای اداره فوتبال کشــور شده است که باید روی 

آن بحث شود.
 مجوز استقلال و پرسپولیس روی هوا؟!

تاج در قســمتی از صحبت های خود تاکید کرد »شاید 
برخی از باشــگاه های مهم نتوانند مجوز حرفه ای را دریافت 
کنند.« بنا بر اعلام خبرگزاری تسنیم منظور رئیس فدراسیون 
فوتبال اســتقلال و پرسپولیس اســت. ظاهرا در بارگذاری 
مدارک این دو باشــگاه، زیان انباشــته شــده و مشکل تراز 
مالی وجود دارد. بر همین اســاس، شاید کمیته صدور مجوز 

حرفه ای در ایران مجوز این دو باشگاه را صادر نکند. 
ساختار مالی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس ایرادهای 
اساســی دارد و موضوعی است که کنفدراسیون فوتبال آسیا 
نیز به آن ورود کرده و با ارسال نامه ای به فدراسیون فوتبال و 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس، نسبت به مسائل مالی این 
دو باشگاه هشــدار داده بود. موضوع زیان انباشته دو باشگاه،  
عدم همخوانــی درآمدها و هزینه ها و همچنین موضوع حق 
پخش تلویزیونی ایرادهایی است که کنفدراسیون فوتبال آسیا 

به دو باشگاه استقلال و پرسپولیس گرفته است.
چند ســال پیش، مجوز استقلال و پرسپولیس با وجود 
عدم رعایت چند آیتم از جمله بحث زیان ده بودن و مشــکل 
تراز مالی داده شــد ولی کمیته صدور مجوز حرفه ای مدارک 
را رد کــرد و حکــم به تعلیق کمیته صــدور مجوز حرفه ای 
ایــران داد. برای بارگذاری نهائی مــدارک که 1۰ خردادماه 
اســت فرصت زیادی باقی نمانده و اگر مجامع باشــگاه های 
استقلال و پرسپولیس ورود نکنند ممکن است فاجعه دیگری 
اتفاق بیفتد. اگر اســتقلال قهرمان جام حذفی شود بار دیگر 
از راهیابی به آســیا بازمی ماند. ضمن اینکه عدم صدور مجوز 
حرفه ای با جرایم سنگینی نیز روبه رو خواهد شد که با توجه 
به ســوابق قبلی این دو باشگاه، شــاید محرومیت چند ساله 

حضور در مسابقات آسیایی نیز اعمال شود.

تاج پس از پایان جلسه اعضای فراکسیون ورزش مجلس اعلام کرد

رعایت تراز مالی از الزامات AFC است
شاید برخی از باشگاه های مهم نتوانند مجوز حرفه ای بگیرند!

به گفته سرپرســت کاروان ایران در بازی های آسیایی جوانان و به دلیل 
نبود دهکده در این بازی ها، تعداد زیادی هتل برای اســتقرار ورزشکاران در 

نظر گرفته شده که سهم ورزشکاران ایران از آنها ۲۵ هتل است.
ســومین دوره بازی های آســیایی جوانان اول تا 9 آبان به میزبانی بحرین برگزار 
می شود. اولین نشست رسمی ویژه سرپرستان کشورهای شرکت کننده در این بازی ها 
طی روزهای اخیر با حضور مســئولان شــورای المپیک آسیا )OCA(، مدیران ورزش 
کشــورها و سرپرست کاروان های اعزامی در محل برگزاری این بازی ها در منامه برگزار 
شد. در همین خصوص علیرضا پاکدل سرپرست کاروان ایران گفت: ورزشگاه های محل 
برگزاری رشته های مختلف و هتل محل استقرار ورزشکاران در بحرین نهائی شده اند. در 
همین راستا بازدیدهایی از آنها صورت گرفت. شرایط کلی ورزشگاه ها و هتل ها مناسب 
بازی ها اســت اما موضوع مهم تعدد هتل ها برای اســتقرار ورزشکاران است که باعث 

پراکندگی بسیار بالای آنها می شود.
پاکدل در این زمینه با یادآوری اینکه برای بازی های آسیایی جوانان برخلاف ادوار 
گذشته چنین رویدادهایی محلی به عنوان دهکده ورزشکاران تعبیه نشده است، گفت: 
محل اســتقرار ورزشکاران در هتل اســت اما به خاطر تعدد کشورها و ورزشکارانشان، 
حدود ۴۰ هتل برای ورزشکاران رشته های مختلف در نظر گرفته شده است. این هتل ها 
جدا از هتل هایی اســت که به مقامات بازی ها و مسئولان کاروان ها اختصاص داده شده 
است. وی تصریح کرد: هتل محل اسکان ورزشکاران بر اساس رشته آنها خواهد بود. بر 
این اساس و با توجه به رشته هایی که فعلا از آنها در کاروان کشورمان نماینده خواهیم 
داشت، استقرار ورزشــکاران ایران در حدود ۲5 هتل خواهد بود. این پراکندگی بالای 

ورزشکاران قطعا مدیریت آنها را در جریان بازی ها دشوار و پیچیده خواهد کرد.

 پراکندگی ورزشکاران 
در بازی های آسیایی جوانان!

رئیس فدراســیون تکواندو درباره احتمال کاندیداتوری اش برای ریاست 
اتحادیه آسیا گفت: احتمال این موضوع وجود دارد و در حال بررسی شرایط 

هستم.
هادی ساعی درخصوص قهرمانی تیم نونهالان تکواندو ایران در رقابت های جهانی 
گفت: خدا را شــکر تیم نونهالان موفق شد پس از 1۰ ســال بار دیگر عنوان قهرمانی 
جهان را به دست بیاورد. این موفقیت در حالی رقم خورد که در سال های اخیر بسیاری 
از کشــورها توجه ویژه ای به رده های سنی پایه، به ویژه نونهالان داشته و سرمایه گذاری 

قابل توجهی در این بخش انجام داده اند.
رئیس فدراسیون تکواندو ادامه داد: تمام اعضای تیم برای نخستین بار از کشور خارج 
می شــدند و تجربه ای از رقابت های بین المللی نداشتند. متأسفانه به دلیل محدودیت ها، 
پیش از این مسابقات فرصت اعزام به هیچ رویدادی برایشان فراهم نشد. با این اوصاف، 
از عملکرد تیم هایمان رضایت داشــته و اطمینان دارم که در مسابقات آینده، از جمله 

قهرمانی آسیا، با کسب تجربه بیشتر نتایج بهتری خواهیم گرفت.
ساعی درباره رایزنی برای انتخابات پیش روی اتحادیه تکواندو آسیا گفت: جلسات 
خوبی با نمایندگان برخی کشــورها داشــتیم و مذاکرات مؤثری صورت گرفته است. 
اقدامات بیشــتری باقی مانده که باید تا زمان برگزاری انتخابات انجام دهیم و شــاهد 
اتفاقات خوبی باشــیم. وی درباره احتمال کاندیداتوری اش برای ریاســت اتحادیه آسیا 
عنوان کرد: باید ببینیم شرایط به چه صورت پیش می رود و موضوع را بررسی می کنم 
امــا احتمال این اتفاق وجود دارد. در روزهای آینده درباره اینکه برای چه پســت هایی 
نامزد شویم، تصمیم گیری خواهیم کرد. رئیس فدراسیون تکواندو درخصوص استعفای 
اصغر رحیمی، پیش از اعزام تیم نونهالان به مسابقات جهانی، به تسنیم گفت: همان طور 
که می دانید، رحیمی سرپرســت کاروان ورزشی ایران در بازی های آسیایی ناگویاست؛ 
مســئولیتی که نیاز به تمرکز کامل دارد. ایشان ترجیح داد تمام تمرکزش را روی این 
مسئولیت بگذارد. ضمن اینکه در ماه های اخیر، نامزد برخی پست های اجرائی هم بوده 
و ما نمی خواســتیم مسئولیت در فدراســیون مانع این فرصت ها شود. وی با رد شایعه 
اختلاف با رحیمی اظهار داشــت: هیچ اختلافی بین ما وجود ندارد. همچنان در ارتباط 
هســتیم و آقای رحیمی در صورت نیاز، همانند گذشته کنار ما خواهد بود. اما در حال 

حاضر، به دلیل مسئولیت جدیدش نیازمند تمرکز بیشتری روی آن حوزه است.
ساعی درباره انتخاب سرپرست دبیری فدراسیون تکواندو یادآور شد: به زودی فردی 
را به عنوان سرپرســت دبیری معرفی خواهیم کرد. در حال بررســی گزینه ها هستیم 
و تلاش ما این اســت که ایــن انتخاب از میان اعضای خانــواده تکواندو صورت گیرد. 
رئیس فدراســیون تکواندو پیرامون زمان برگزاری جلســه کمیته فنی و انتخاب کادر 
فنی تیم های ملی بانوان گفت: در کوتاه ترین زمان ممکن جلســه کمیته فنی را برگزار 
خواهیم کرد. علاوه بر تصمیم گیری درخصوص تیم ملی بانوان، درباره کادر فنی تیم های 

نوجوانان نیز تصمیم گیری می شود. 

رئیس فدراسیون کشتی، گفت: امیدوارم فدراسیون های دیگر نیز با شناسایی شهدای رشته های خود، آن ها را به جامعه هدف خود معرفی کنند.
مراسم رونمایی از کتاب »چرخ گمو« که روایت زندگی شهید کشتی گیر سعید طوقانی است، در فدراسیون کشتی برگزار شد. علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی، در 

این مراسم گفت: از خدا ممنونم که توفیق داد یک کتاب دیگر را رونمایی کنیم. حتما خود شهید نظر کرده که ما این توفیق را به دست آورده ایم.
وی افزود: روزی که ما آمدیم جامعه کشتی 3۰ هزار نفر بود اما امروز به پانصد هزار نفر رسیده است. این کتاب ها باید الگوی خوبی برای نوجوانان و جوانان کشتی گیر 

باشد. این کتاب بیست و پنجمین کتابی است که توسط فدراسیون کشتی رونمایی می شود. فدراسیون های دیگر هم باید وارد شوند و از کتب شهدای خود رونمایی کنند.
رئیس فدراسیون کشتی خاطرنشان کرد: چرا ما می گوییم آقایان رؤسای تکواندو، وزنه برداری و دوومیدانی که همه دوست و عزیز ما هستند شما هم وارد شوید؛ چون هر 
کدام جامعه هدف خود را دارند و می توانند تاثیرگذار باشند. ما هم جامعه هدف خود را داریم. وصیت شهدا را که می خوانیم بدون استثنا می گویند ببینید حضرت امام چه 
می گوید. ما دنبال این هستیم که زندگی قهرمانان خود را هم بنویسیم. کتاب تختی را هم با یک فرمت دیگر و تصاویری که در کربلا و نجف دارد می نویسیم. تختی عاشق 
اهل بیت بود و وظیفه ماســت که این موارد را بگوییم. وی با اشــاره به اهمیت ورزش زورخانه ای، گفت: امیدوارم زورخانه هم به جایگاه اصلی خود برسد. آیا زورخانه های ما 

مثل گذشته است؟ حاصل زورخانه در گذشته یکی مثل شهید سعید طوقانی شده که زندگینامه این شهید بزرگوار امروز رونمایی شده است.

رونمایی از بیست وپنجمین کتاب شهدای کشتی گیر

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در مورد برگزاری مسابقه انتخابی در وزن ۸۶ کیلوگرم گفت: کامران و ابوالفضل رحمانی یک مسابقه انتخابی می دهند و 
برنده این دیدار تکلیف را مشخص می کند.

پژمان درستکار سرمربی تیم ملی کشتی آزاد درباره تغییر وزن کامران قاسم پور و در پاسخ به این سؤال که چرا ابوالفضل رحمانی باید دو کشتی را برابر کامران پیروز 
شود، گفت: بعد از مسابقات آلبانی، من با آقای دبیر مشورت کردم و برای اینکه ترکیب تیم ما قوی باشد و مصلحت کشتی را در نظر گرفتیم به کامران پیشنهاد دادیم که 
در وزن ۸۶ کیلوگرم کشتی بگیرد. با توجه به اینکه در اردوی تیم ملی شرایط وزنی اش را زیر نظر گرفته بودیم. او در مسابقات جهانی آلبانی در روز دوم ۸9 کیلوگرم بود. 

عکس و فیلم وزن او در آن زمان هم موجود است.
درستکار ادامه داد: کامران کمی مقاومت می کرد، چون در وزن 9۲ کیلوگرم جا افتاده بود و نیازی نبود وزن کم کند، ولی با توجه به صحبت هایی که مطرح شد او لطف 
کرد و پذیرفت تا شانس خودش را در وزن ۸۶ کیلوگرم امتحان کند. قرار نبود او را انتخاب کنیم چون اگر قرار بود این اتفاق رخ بدهد الان کامران انتخاب شده بود و ما هم 

انتخابی برگزار نمی کردیم بلکه قصد ما این بود که کامران شانس خودش را در وزن ۸۶ کیلوگرم امتحان کند.
وی گفت: ما قبل از مســابقات جام تختی اردو گذاشــتیم و قرار شد کامران برای انجام برخی تست ها حضور پیدا کند که متأسفانه آخرین روزهای اردو او مریض شد و 
مجبور شدیم او را به خانه بفرستیم. پس از آن هم گفت مریض شده است. البته که فدراسیون کشتی هم به این موضوع بسنده نکرد و یک نفر را که حتی من نمی شناختم 
به خانه کامران فرستادند تا از وضعیت او مطلع شوند که او هم مریض شدن کامران را تأیید کرد. حالا قرار است بعد از مسابقات جام تختی برای او انتخابی بگذاریم که البته 
این مسابقه دو از یک نیست و این موضوع اشتباه است. برنده این دیدار تکلیفش مشخص می شود مگر اینکه در این مسابقه اتفاقات عجیب و غریب رخ بدهد. درستکار در 
مورد عدم حضور کشتی گیران وزن ۸۶ کیلوگرم به مسابقه بین المللی گفت: هر دو کشتی گیر )هم کامران و هم ابوالفضل رحمانی( در مسابقات بین المللی درخشش خوبی 

داشتند و دیگر نیازی نیست ما این دو کشتی گیر را در یک مسابقه بین المللی بسنجیم.

توضیحات درستکار در مورد مبارزه انتخابی کامران قاسم پور 

صفحه ۹
سه شنبه ۳۰  اردیبهشت ۱۴۰۴
۲۲ ذی القعده ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۸۶۲

آگهى فقدان
  ســند مالکیت بشماره مسلسل 5۶۷۸۷۰ ب 93 نسبت به ششدانگ 
یک باب مغازه به پلاک 1۰5 فرعی از ۷۲ اصلی واقع در آبگرم قسمت 
منصور آباد به مســاحت 3۶.51 متر مربع به شماره ثبت ۴931 دفتر 
املاک شــماره ۲۷ صفحه 131 به نام مظاهر راه نشین فرزند ابراهیم 
صادر و تســلیم گردیده اســت یکی از وراث نامبرده برابر درخواست 
مورخــه ۲۰ / ۲ / 1۴۰۴ بانضمام دو برگ فرم استشــهادیه تنظیمی 
دفتر خانه ۲1 آوج درخواســت سند المثنی نموده است لذا مراتب در 
اجــرای تبصره یک الحاقی به ماده 1۲۰ آئین نامه قانون ثبت مصوب 
۲۰ / 11 / 53 در یک نوبت آگهی می گردد تا هر کسی نسبت به ملک 
مورد آگهی ادعایی دارد از تاریخ انتشــار بمــدت 1۰ روز ضمن ارائه 
مستندات خود مراتب اعتراض را کتبا به اداره ثبت اسناد و املاک آوج 
ارائه چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراض واصل نگردد سند المثنی صادر 

و تسلیم خواهد شد.
تاریخ انتشار:1۴۰۴/۲/3۰ 

محمدتقى آب سالان
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک آوج

========================
آگهى فقدان

 سند مالکیت بشماره مسلسل ۶9۴۰3۶ نسبت به ششدانگ یک باب 
خانه به پلاک ۴۴ فرعی از ۸5 اصلی به مساحت 3۶.51 متر مربع واقع 
در روستای اردلان بخش 1۰ قزوین به شماره ثبت ۴۴5۴ دفتر املاک 
 شــماره ۲3 صفحه 5۶5 به نام احمد علی حیــدری فرزند امیر علی 
 صــادر و تســلیم گردیده اســت نامبــرده برابر درخواســت مورخه

 ۲۷ / ۲ / 1۴۰۴ بانضمام دو برگ فرم استشهادیه تنظیمی دفتر خانه 
۲1 درخواست ســند المثنی نموده است لذا مراتب در اجرای تبصره 
یک الحاقی به ماده 1۲۰ آئین نامه قانون ثبت مصوب ۲۰ / 11 / 53 
در یک نوبت آگهی می گردد تا هر کســی نسبت به ملک مورد آگهی 
ادعایی دارد از تاریخ انتشار به مدت 1۰ روز ضمن ارائه مستندات خود 
مراتب اعتراض را کتبا به اداره ثبت اســناد و املاک آوج ارائه چنانچه 
ظرف مدت مقرر اعتراض واصل نگردد ســند المثنی صادر و تسلیم 

خواهد شد.
تاریخ انتشار 3۰ / ۲ / 1۴۰۴

محمدتقى آب سالان 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک آوج

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمان های فاقد سند رسمى
آگهى موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى و اراضى 

و ساختمان های فاقد سند رسمى 
برابر رای شماره 1۴۰3۶۰31۶۰1۴۰۰۶5۴1 مورخه 1۴۰3/11/1۰هیئت اول/دوم موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کرمانشــاه ناحیه دو تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی خانم جمیله حیدری 
گرمیانکی فرزند محمد مراد به شماره شناسنامه 3۴۲ صادره از هرسین در ششدانگ ساختمان 
به مســاحت 59/۸۰ متر مربع درقسمتی از پلاک شماره باقیمانده 3۰۴ اصلی واقع در کرمانشاه 
بخش دو حومه به آدرس جعفر آباد خیابان ارتش کوی کریمی خریداری از مالک رســمی آقای 
مصطفی مشیری و حسن مشیری و عالیه مشیری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند ، می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم 
اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضائی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴۰۴/۰۲/15                           تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴۰۴/۰۲/3۰
فرشاد نادری 
رئیس ثبت اسناد و املاک کرمانشاه شماره ارشاد: ۷۷9/ م/ الف/1۲

مدل   1.۸ جی ال ایکس آی   ۴۰5 پژو  سواری  سبز  برگ 
1۳۸7 به رنگ نقره ای به شماره موتور 1۲۴۸۷۰9۲3۰3 
 NAAM۰1CA۲۸K9۰۳۳9۰ شاسی  شماره  و 
امید  نام  به  ایران 5۴  انتظامی 9۸۴ ص ۸۴  به شماره 
 44۳۲77۰1۰4 ملی  کد  به  پورمحمدی مزرعه ملایی 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مدیریت محترم شرکت فخاری : نجاتعلی آزادی ، محمد محمدی 
مدیریت محترم شرکت عایق کاری : عبدالحسین طاهری، مختار آبدالی

در  بیدی  علیرضا محمدی سیاه  آقای  درخواستی  مشاغل  میرساند  استحضار  به 
کمیته بدوی مورخ 1۴۰۲/1۲/۲۷ مشاغل سخت و زیان آور مطرح و مورد تائید 

قرار گرفته است . 
 ** مقتضی است به استناد مواد 3و ۶ آیین نامه اجرایی مشاغل سخت و زیان آور 

طی مدت ۲ سال نسبت به ایمن سازی و بهسازی محیط کار اقدام فرمایید . 
** رای کمیته بدوی حداکثر ظرف 15 روز اداری پس از ابلاغ در قالب فرم شماره 
)۴( قابل تجدید نظرخواهی در کمیته تجدید نظر این استان می باشد و در غیر 
این صورت رای صادره برای اشخاص داخل کشور سه ماه و برای افراد مقیم خارج 
دادگاه های  دادرسی  آیین  قانون  ، مطابق  رای  ابلاغ  تاریخ  از  ماه  ، شش   کشور 

عمومی و انقلاب در امور مدنی ، در دیوان عدالت اداری قابل اعتراض است.
تاریخ انتشار : 1۴۰۴/۰۲/3۰

هوشیار جوهری 
رئیس کمیته بدوی بررسى مشاغل سخت و زیان آور استان کرمانشاه

شماره ارشاد 11۲3 /م/الف/1۲

آگهى مناقصه
شرکت تعاونى مسکن اسکان گستر امید

به شماره ثبت )5۹۶۶۹(
شرکت تعاونی مسکن اسکان گستر امید در نظر دارد از شرکت های مهندسی 
با صلاحیت فنی لازم دارای عوامل مشروحه ذیل جهت مدیریت اجرایی پروژه ترنج 
تعاونی دعوت به همکاری نماید. زمان مراجعه حضوری و دریافت مدارک و تحویل 
حداکثر هفت روز کاری پس از تاریخ درج آگهی فوق می باشــد. تلفن تماس جهت 
کسب اطلاعات 447۳۲494 بوده و محل مراجعه شهرک گلستان، میدان ساحل، 
خیابان جوزانی شرقی، خیابان شمس تبریزی پلاک8 تعاونی مسکن اسکان گستر امید.

1- مدیریت پروژه کارشناس عمران با سابقه 20 سال )تمام وقت(
۲- سرپرست کارگاه کارشناسی عمران با سابقه 20 سال )تمام وقت(

۳- مهندس ناظر عمران دارای کارشناسی عمران با سابقه 10 سال )تمام وقت(
4- مهندس ناظر معمار کارشناسی معماری با سابقه 10 سال )تمام وقت(

5- مهندس ناظر تأسیسات مکانیکی کارشناسی مکانیک با سابقه 10 سال )تمام وقت(
6- مهندس ناظر تأسیسات الکتریکی کارشناسی برق با سابقه 10 سال )تمام وقت(

7- تکنسین اجرایی ساختمان کاردانی عمران با سابقه 5 سال )تمام وقت(
8- مسئول ایمنی )HSE( کارشناسی HSE ساختمان با سابقه 5 سال )تمام وقت(

9- نقشه بردار کارشناسی نقشه برداری با سابقه 10 سال )نیمه وقت(
1۰- مترور کارشناسی ساختمان با سابقه 10 سال )نیمه وقت(

اسرائیل پشت پلیس هم کارت قرمز گرفت 

تیم ملی والیبال در حرم امام رضا )ع( 

ساعی: نامزدی ریاست اتحادیه تکواندو آسیا را 
بررسی می کنم 


